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La Divizia Locală de la Digi24 Galaţi, fostul manager sportiv al Oţelului a vorbit despre condiţiile
grele pe care jucătorii au trebuit să le îndure şi despre rivalitatea cu Dacia Unirea Brăila pe care
o consideră artificială.

    
  

Cristian Munteanu: “Jucătorii au înţeles, le-am explicat că asta e realitatea, că trebuie să joace
pentru ei, să joace fără bani, să facă sacrifcii, să încerce să se motiveze singuri. E foarte greu
când nu ai mare lucru, nu primeşti salariul din vară, nu ai condiţii să pleci decât în ziua meciului,
cu excepţia deplasării de la Pojorâta... E foarte dificil să te dai jos din autocar şi să alergi 90 de
minute, să te sui iar în autocar şi să mergi nu ştiu câte sute de kilometri. Din punctul meu de
vedere, jucătorii au făcut o treabă bună, cu excepţia meciului cu Brăila când nu i-am înţeles. De
asta am avut reacţia aia şi încă sunt supărat şi acum, atunci a fost momentul în care ne-am
despărţit. N-ai voie când ai atâtea ocazii să le tratezi cu lejeritate, mai ales când pe un frig
apăsat îţi vin oameni la stadion. I-am văzut plecând supăraţi pe suporteri după meci, pentru că
e şi rivalitatea asta care din punctul meu de vedere noi am băgat-o în seamă. N-are cum să
existe rivalitate între Oţelul Galaţi şi Dacia Unirea Brăila. Niciodată! E rivalitate între oraşe că
sunt apropiate, sunt oraşe mari. Pentru suporterii ăia care au venit şi au îndurat frigul ăla,
jucătorii trebuiau să fie mai concentraţi.”        
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